
Manj evropskega grozdja
PLISKOVICA- "Tako zdravega grozdja nismo

. imeli že mnogo let, le količina bo bolj šuoh," je
letošnjo sedmo letino z latnika evropskega pri-
jateljstva v Pliskovici ocenila Ivica Žerjal, pred-
sednica Razvojno društvo Pliska. Čast pobrati
prve grozde letošnje bendime je pripadla njej in
vabljenim -gostorn. Poleg sežanskega župana
Davorina Terčonas podžupanom Davidom
Škabarjem so evropsko dimenzijo dogodku dali
zgonlški župan Mirko Sardoč s kraljico terana
Katrin Štoka in repentaborski župan Marko

_ Pisani. Latnik, ki ima:·28 trt, daje vino za
promocijske potrebe. društva in protokolarne
namene občine. Lani ga je bilo 50 litrov, predlani
25. Ob vseh nevšečnostih, od pozebe do suše, ga
letos pričakujejo pol lanske količine. Trgatev je
spremljal kulturni program, v katerem se je z'
notranjskimi plesi in pesmijo predstavila Fol-
klorna skupina iz Rakeka.
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